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Hva har vært det beste med årets landsstyremøte?

Alle foto: Thomas Eckhoff / Legeforeningen

Xenia Cappelen, nasjonalt styre Norsk
medisinstudentforening
– Det er det gode fellesskapet, på tvers av yrkesgrupper, geografi og alder. Det er det som
gjør oss sterke som fagforening.
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Siri Tau Ursin, fagdelegat fra fagstyret, leder Norsk
anestesiologisk forening
– Det er de gode debattene. Og det at den nye fagaksen er samlet og bidrar til å styrke
fagstemmen i landsstyret.
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Ronny Cassells, leder Sogn og Fjordane legeforening
– Det har vært å diskutere landsstyremøtets viktigste sak, nemlig LIS 1-køen. Og det at vi kan
komme sammen og diskutere både utfordringer og løsninger.

Fin Resch, Landsstyredelegat fra Eldre legers forening
– Det beste har vært hvordan vi som foreningens høyeste organ tar beslutninger og gir
retning for presidentens og sentralstyrets videre arbeid. Den viktigste saken må jeg si har
vært LIS 1-problematikken.
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Nils Kristian Klev, nestleder i Allmennlegeforeningen (AF),
påtroppende leder i AF
– Det har vært det store engasjementet og de gode diskusjonene i landsstyret. Det er
inspirerende å se alt det arbeidet de tillitsvalgte legger ned for Legeforeningen.
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Sigrid Risøe, Foretakstillitsvalg Akershus
universitetssykehus, Ylf
– Det morsomste er å treffe alle man kjenner, og å se at vi sammen driver foreningen
fremover.
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